



JABATAN PERDANA MENTERI

Pejabat Pembangunan Persekutuan Negeri Kedah Darul Aman,
Unit Penyelaras Pelaksanaan, Jabatan Perdana Menteri (ICU JPM),
Aras 1, Fasa 1, Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan,
Bandar Muadzam Shah,
06550 Alor Star, Kedah Darul Aman.

RALAT

NOTIS KERJA SEBUT HARGA

Kontraktor-kontraktor **Bumiputera** yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM(CIDB) di Daerah Sik, Negeri Kedah serta yang masih dibenar membuat kerja-kerja sebutharga adalah dipelawa untuk mendaftar bagi kerja-kerja Sebut Harga di bawah ini.

Bil.	Tajuk Projek / No. Sebut Harga	Kelas Kepala & Sub-Kepala	Tarikh Dokumen Dikeluarkan	Tarikh Tutup Sebutharga
1	PERUNTUKAN DEWAN ORANG RAMAI DAN LAMPU LIMPAN KE KAWASAN PERKUBURAN KG. SUNGAI SENEN, SIK, KEDAH (MASJID JAMEK AZ-ZAHRAH) Tarikh Lawatan Tapak : 14/05/2018 Waktu Lawat Tapak : 02.00 Petang Tempat berkumpul : Perkarangan Masjid Jamek Az-Zahrah, Kg. Sungai Senen, Sik, Kedah	Gred G1 Kategori B Pengkhususan B04	Selepas lawat tapak hingga 17/05/2018	21/05/2018 (Isnin) Sebelum jam 12.00 Tengah hari

2. Borang Sebut Harga akan diedarkan selepas taklimat lawatan tapak di tapak bina. Kontraktor-kontraktor yang ingin menyertai Sebut Harga di atas hendaklah datang sendiri (**wakil tidak dibenarkan**) membawa bersama dokumen **Asal Perakuan Pendaftaran Kontraktor dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM (CIDB), serta Sijil Taraf Bumiputera yang dikeluarkan oleh Pusat Khidmat Kontraktor (PKK)**

3. Borang Sebut Harga boleh diperolehi selepas lawat tapak **sehingga 17/05/2018**, dari pukul 2.00 petang - 5.00 petang di alamat **Pejabat Pembangunan Negeri, Aras 1, Fasa 1, Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan, Bandar Muadzam Shah, 06550 Alor Star, Kedah Darul Aman**

4. Borang Sebut Harga yang telah diisi dengan lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam **Sampul Surat Berlakri yang dicatitkan dengan Nombor Sebut Harga dan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga di Pejabat Pembangunan Negeri, Aras 1, Fasa 1, Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan, Bandar Muadzam Shah, 06550 Alor Star, Kedah Darul Aman** sebelum jam 12.00 tengah hari pada hari **Isnin** bertarikh 21/05/2018.

4. Lawatan Tapak adalah **WAJIB** bagi semua kontraktor berminat yang akan diadakan pada 14/05/2018 (Isnin) pada masa dan tempat seperti dinyatakan diatas. (**wakil tidak dibenarkan**)

(Tandatangan)

Nama : **ZAIDI YUSRI BIN MD NOR**

Jawatan : **Penolong Pengarah
Pejabat Pembangunan Persekutuan Negeri
Kedah Darul Aman**

Tarikh : **14 / 5 / 18**